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szegedi tudósoknak, professzo-
roknak, a tudományos műhelyek 
résztvevőinek lesz óriási felelős-
sége és szerepe. Optimista va-
gyok ugyanakkor, mert úgy lá-
tom, hogy sokan akarjuk, hogy 
egy jól működő egyetemet hoz-
zunk létre. Az odavezető út 
hosszú és rögös lesz, de ha a je-
len nemzedék nem is, unokáink 
biztosan élvezni fogják a multi-
diszciplináris egyetemben meg-
lévő előnyöket. Az erőfeszítése-
ink ugyanis hosszú távon meg-
hozzák a kívánt eredményeket. 

A Szegedi Tudományegyetem látványterve 

Az új egyetem kialakulása számos 
lehetőséget rejt magában" 

-Milyen szerepet fog játszani 
Szeged és a régió életében az új 
egyetem? 

Reményeim szerint összegződ-
nek azok a kapcsolatok és a ben-
nük rejlő lehetőségek, melyek 
eddig csak az egyes egyetemek 
vagy karok sajátjai voltak. En-
nek révén erősödnek az egyes 
egységek is. Régi latin igazság, 
hogy egy szőlővesszőt könnyű 
eltörni, de egy kévét lehetetlen. 
Az új egyetemnek éppen ezért 
az eddiginél erősebb kisugárzása 
lesz az érintett városok (Szeged-
Hódmezővásárhely) életére, de 
az egész régióra is. 

Véleményem szerint (ez régi 
mániám) az EGYETEM-nek 
kell integrálnia a régióban folyó 
kutatásokat még akkor is, ha kör-
nyékünkön igen kiváló - nem-
zetközileg is előkelő helyen 
jegyzett - kutatóintézetek van-
nak. 

- Milyen szakemberekre van szük-
ség elsősorban? 
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A szegedi igényeket nem isme-
rem elég mélységében, így azok-
ról nem kívánok véleményt 
mondani. 

Hódmezővásárhelynek szük-
sége van városüzemeltető és 
közigazgatási szakemberekre. 

Dr. Bicsérdi Gyula a 
hódmezővásárhelyi MFK főigazgatója 

Szinte minden mennyiségben el 
tudnak helyezkedni az informa-
tikusok és a nyelvtanárok. Mű-
szaki végzettségűek közül speci-
ális villamosmérnökökre és auto-
matizálási szakemberekre van 
szükség. Továbbra is fenn kell 
tartani (minimum a jelenlegi 
szinten) a mezőgazdasági mér-
nökképzést régiónk mezőgazda-
sági jellege miatt. 

-Számít-e a város tudományos 
életének nagyarányú fejlődésére az új 
képzés nyomán? 

Az új egyetem kialakulása szá-
mos lehetőséget rejt magában. 
Én elsősorban a posztgraduális 
képzésben látok olyan alkalma-
kat. Melyek az eddigieknél ha-
tékonyabb képzést tesznek le-
hetővé. 

A tudományos élet látványos 
fejlődésére - anyagiak hiányá-
ban - nem számítok. Arra viszont 
igen, hogy az összefogásból ere-
dően apró lépésekkel tudunk 
haladni. 


